



ظفار للأغذية والاستثمار (ش.م.ع.)
DHOFAR FOODS & INVESTMENT (SAOG)

Date: 24/12/2025

التاريخ: 2025/12/24م

Subject: Disclosure of the Board of Directors'

الموضوع: الإفصاح عن قرار مجلس الإدارة

Resolution

In accordance with the disclosure requirements issued by the Financial Services Authority, Dhofar Foods and Investment Company SAOG hereby informs its valued shareholders and the Muscat Stock Exchange the following: -

عملاً بمتطلبات الإفصاح الصادرة عن هيئة الخدمات المالية تود شركة ظفار للأغذية والاستثمار ش.م.ع. أن تعلم المساهمين الكرام وبورصة مسقط بالآتي:

Based on the Board of Directors' resolution dated November 9, 2025, regarding the share swap with Dhofar International Development and Investment SAOG, Dhofar Foods and Investment SAOG acquired 1,518,031 shares in Dhofar University SAOC (19%) in exchange for its entire 97.56% stake in Dhofar Poultry Co. SAOC (4,885,333 shares), a portion of its stake in Financial Services Co. totaling 400,000 shares (not exceeding 2%), a 19.90% stake in Dhofar Beverages Co. (3,999,990 shares), and a 1.69% stake in Salalah Mills Co. (325,245 shares).

بناءً على قرار مجلس الإدارة بتاريخ 9 نوفمبر 2025 بشأن تبادل الحصص مع شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.، حصلت شركة ظفار للأغذية والاستثمار ش.م.ع. على 1,518,031 سهماً من أسهم جامعة ظفار ش.م.ع.م (بنسبة 19%)، وذلك مقابل كامل حصتها في شركة دواجن ظفار ش.م.ع.م. والبالغة 4,885,333 سهماً (بنسبة 97.56%)، بالإضافة إلى جزء من حصتها في شركة الخدمات المالية بعدد 400,000 سهم (بما لا يتجاوز 2%)، ونسبة 19.90% من حصتها في شركة مرطبات ظفار بعدد 3,999,990 سهماً، ونسبة 1.69% من حصتها في شركة مطاحن صلالة بعدد 325,245 سهماً.

Regards,

و تقبلوا فائق الاحترام و التقدير،،،

Abdullah Zahir Al Alawi
Company Secretary




عبدالله زاهر العلوي
أمين سر الشركة